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OR.Oz.0022.17.2021 

 

PROTOKÓŁ NR  156/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 14 kwietnia 2021 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

o zabezpieczenie w planie finansowym szkoły środków finansowych w wysokości  

25.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie prac remontowych związanych z wykonaniem 

ścianki działowej klasopracowni – zajęcie stanowiska. 

5.2. Wnioski, opinie komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia zasad udzielania dofinansowania 

osobom niepełnosprawnym ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych zadań z zakresu rehabilitacji społecznej w 2021 roku. 

5.4. Projekt aneksu do umowy zawartej dnia 7 maja 2018 r. z Państwowym Funduszem 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie w sprawie realizacji 

pilotażowego programu „Aktywny samorząd”. 

5.5. Projekt aneksu do umowy zawartej z Fundacją im. Brata Alberta w Radwanowicach  

z dnia 6 października 2016 r. o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod nazwą: 

„Prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy w Nieszawie”.  

5.6. Projekt aneksu do umowy zawartej z Powiatowym Szpitalem w Aleksandrowie 

Kujawskim Spółka z o.o. z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej  

dla Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. z przeznaczeniem  

na realizację zadania pn. „Przebudowa Głównej Izby Przyjęć Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. wraz z wyposażeniem medycznym oraz  

z zadaszeniem dla podjazdu karetek”. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 10:00. 
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Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska  – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu. Pani Małgorzata Wdowczyk i pan Adam Potaczek uczestniczyli  

w posiedzeniu zdalnie. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 155/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 8 kwietnia 2021 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 155/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 8 kwietnia 2021 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia.  

Proponuję rozszerzyć porządek posiedzenia o punkty: 

5.5. Projekt aneksu do umowy zawartej z Fundacją im. Brata Alberta w Radwanowicach  

z dnia 6 października 2016 r. o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod nazwą: 

„Prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy w Nieszawie”.  

5.6. Projekt aneksu do umowy zawartej z Powiatowym Szpitalem w Aleksandrowie 

Kujawskim Spółka z o.o. z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej  

dla Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. z przeznaczeniem  

na realizację zadania pn. „Przebudowa Głównej Izby Przyjęć Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. wraz z wyposażeniem medycznym oraz  

z zadaszeniem dla podjazdu karetek”. 

Ponadto, proponuję zmienić kolejność rozpatrywania punktów 5.1. i 5.2. Ponieważ  

na dzisiejszym posiedzeniu jest obecna pani Edyta Jaszczak Dyrektor SPS Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim proponuję rozpatrzyć pkt 5.2. jako punkt 5.1., a dotychczasowy 

pkt 5.1. jako pkt 5.2. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pani Lidia Tokarska  – czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 



3 
 

 

 

 

Ad 5.1. Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim o zabezpieczenie w planie finansowym szkoły środków finansowych  

w wysokości 25.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie prac remontowych 

związanych z wykonaniem ścianki działowej klasopracowni – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.1. Wniosek Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o zabezpieczenie w planie 

finansowym szkoły środków finansowych w wysokości 25.000 zł z przeznaczeniem na 

wykonanie prac remontowych związanych z wykonaniem ścianki działowej klasopracowni. 

Witam panią Edytę Jaszczak Dyrektor Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

Na poprzednim posiedzeniu Zarządu Powiatu rozpatrywaliśmy trzy wnioski pani Dyrektor 

Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o zwiększenie planu 

finansowego szkoły. Do dwóch pierwszych wniosków Zarząd odniósł się pozytywnie dot. 

przebudowy i zmiany sposobu użytkowania budynku gospodarczego na budynek usług 

oświatowych oraz wykonania inwentaryzacji budowlanej i sporządzenia dokumentacji 

odtworzeniowej głównego budynku szkoły. Natomiast wniosek trzeci dotyczący wykonania 

prac remontowych związanych z wykonaniem ścianki działowej klasopracowni postanowił 

rozpatrzyć na kolejnym posiedzeniu i zaprosić na nie panią Dyrektor, żeby przedstawiła nam 

jak to wygląda w szkole, jaka jest potrzeba, czy jest to sprawa pilna, czy możemy poczekać 

do wakacji z tym remontem. Po ostatnim posiedzeniu  Zarządu Powiatu odbyło się 

posiedzenie Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego, na którym 

wystosowano wniosek o podjęcie rozmów przez Zarząd Powiatu w sprawie zamiany budynku 

po Gimnazjum Publicznym im. Lotników Polskich przy ulicy Długiej w Aleksandrowie 

Kujawskim, który jest własnością Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski i budynku  

SPS Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, który jest własnością Powiatu Aleksandrowskiego.  

W ramach tego wniosku, podjęliśmy z panem Wicestarostą pierwsze kroki, abyśmy w piątek 

mieli możliwość obejrzeć budynek tej szkoły, żeby przedstawić radnym jaki jest stan 

faktyczny.  

Na dzisiejsze posiedzenie zaproszona została pani Dyrektor SPS Nr 4, zachęcam  

do zadawania pytań.  

Zadam pytanie jako pierwsza, w świetle wniosku Komisji Polityki Społecznej, a myślę, że 

jest to pani pomysł i pani pragnienie zamiany tych budynków, czy środki, które Zarząd 

przeznacza na modernizację tej szkoły są w tym momencie zasadne? Czy nie jest to dla pani 

priorytet?  Czy priorytetem jest zamiana budynków tych jednostek? 

  

Pani Edyta Jaszczak Dyrektor Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim – nie wiem jak się do tego odnieść. Te środki, które mają być przeznaczone 

65.000 zł na dostosowanie budynku „B” to na ten moment jest to konieczność. Jeżeli miałyby 

tam odbywać się lekcje od września to należy to wcześniej zrobić. Na dzień dzisiejszy, 

zgodnie z przepisami, lekcje w tym budynku nie powinny się odbywać. Nic się tu nie da 

zrobić. Nawet jeśli doszłoby do zamiany budynków to nie wydaje mi się, żeby to mogło 

nastąpić od września. Dlatego to jest na pewno konieczność. Natomiast, jeżeli chodzi  

o zamianę to uważam, że jest to dobry pomysł i wydaje mi się, że jest to konieczne, ponieważ 
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liczba tych dzieci nie zmniejszy się. W tej chwili cztery klasy uczą się na ulicy Sikorskiego. 

W jednym pomieszczeniu są dwie sale specjalistyczne tj. sala doświadczania świata teraz 

zrobiona przez stowarzyszenie w ramach projektu i jest sala integracji sensorycznej.  

Z integracji sensorycznej 20 dzieci ma tam zajęcia. Na ten moment uczy się tam 15, albo 16 

dzieci. Te dzieci mają tam jeszcze zajęcia z wychowania fizycznego w tej samej małej salce. 

Trudne warunki mają tam te dzieci. Część dzieci jest przeprowadzane z budynku głównego 

szkoły do budynku na ulicy Sikorskiego na zajęcia specjalistyczne. Z kolei dzieci z tamtego 

budynku są przeprowadzane po lekcjach na świetlicę. To nie jest do końca bezpieczne.  

 

Pani Lidia Tokarska – w szkołach nigdy nie jest tak, że jest wystarczająca ilość 

klasopracowni, żeby wystarczyło ich dla wszystkich dzieci w jednej godzinie, czy dostępność 

sali gimnastycznej. Masowe szkoły podstawowe radzą sobie z tym problemem poprzez 

odpowiednią organizację nauki. Jedne dzieci przychodzą na 8 i uczą się do 12, a drugie 

zaczynają o 12:40 i uczą się do 15:40. Zarząd proponował takie rozwiązanie. Czy nie 

możemy tak ustawić nauki w szkole, żeby dostęp do klasopracowni był lepszy i żeby to lepiej 

zorganizować.  

 

Pan Edyta Jaszczak – tak jest cały czas. Niemniej specyfika naszej szkoły jest trochę inna. 

Są zajęcia dodatkowe, zajęcia logopedyczne, integracji sensorycznej, zajęcia rewalidacyjne. 

Tych godzin jest dużo, na klasę jest 10 godzin. My też nie mamy sal rewalidacyjnych, czy sal 

terapii indywidualnej. I te dzieci faktycznie muszą przechodzić. W dobie pandemii zmieniłam 

trochę ten system, ponieważ dzieci nie przechodzą w ogóle. Dzieci siedzą cały czas w klasie, 

nie mają przerw takich tradycyjnych, podczas których wychodzą z klasy, tylko siedzą  

w klasach. Natomiast rotacja cały czas jest, bez rotacji nie zmieściłyby się te dzieci.  Na ten 

moment mam 13 oddziałów i jest dobrze. Od września będziemy mieli o dwie klasy więcej, 

są tam dzieci ze sprzężeniami więc trzeba było podzielić klasę, poza tym mamy trójkę dzieci 

z Grabia, które umieściłam osobno w trzech klasach, dla bezpieczeństwa. Od września, 

zgodnie z zarządzeniem, przepisami jakie są, będzie 15 klas. W związku z czym te dwie klasy 

nie będą miały swojego miejsca. Jedną klasę czwartą gdzie jest 5 osób, w tym jedno dziecko  

ze sprzężeniem, ale być może jeszcze dwójka przyjdzie i do lekkich można jeszcze 

dokoptować. One będą miały część zajęć w świetlicy, informatykę, w-f, religię, będą 

przechodziły do innych klas. To będzie jedna klasa, która będzie klasą spacerową po całej 

szkole. Natomiast klasy z upośledzeniem umiarkowanym one mają taką siatkę godzin, 

trzydzieści kilka godzin, plus dziesięć godzin rewalidacji to daje 40 godzin i w sumie ta klasa 

jest cały czas w jednej klasie. Z tymi umiarkowanymi nie ma jak, żeby one gdzieś 

przechodziły bo mają taką liczbę godzin, że w zasadzie cały czas są w jednej klasie. Mam 

jeszcze jedną taką dużą klasę i myślałam, żeby ją podzielić, jeżeli w grę by nie wchodziło 

przeniesienie szkoły do większego budynku.      

 

Pani Lidia Tokarska – jaki jest sens dzielenia tej większej klasy, jaka jest podstawa? 

 

Pani Edyta Jaszczak – żeby jedną klasę zyskać dla tych umiarkowanych, które będą,  tylko 

dla tego, żeby pomieszczenie mieć jeszcze dla jednej klasy. 
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Pani Lidia Tokarska – ma pani w tej chwili 117 uczniów. Co będzie wtedy jeśli faktycznie 

wejdzie Edukacja Włączająca i dzieci z upośledzeniem lekkim potencjalnie odejdą do szkoły 

masowej z naszej szkoły? Ile jest oddziałów w szkole z dziećmi z upośledzeniem lekkim? 

 

Pani Edyta Jaszczak – mamy klasę łączoną I - III, IV klasę, V, VI z VII łączoną i VIII.  

Te dzieci na pewno nie wypadną z systemu. Edukacja Włączająca to jest program pilotażowy, 

który ma potrwać dwa lata i zaczym zostanie on masowo wdrożony to potrwa to trochę. Tu na 

pewno się nic nie zmieni. Moje prywatne zdanie jest takie, rozmawiam z dyrektorami innych 

szkół specjalnych i też mają podobne, że Edukacja Włączająca nie włączy wszystkich dzieci, 

nawet z upośledzeniem lekkim do masowej szkoły. Ponieważ dzieci, te które do mnie trafiają, 

w tej chwili, to uważam, że są to dzieci, które są albo z pogranicza umiarkowanego 

upośledzenia i lekkiego, albo dzieci z innymi deficytami, albo niesprawne ruchowo, albo 

mają jakieś sprzężenia, autyści. Wiadomo, że te klasy będą mniejsze bo może być tylko 

sześcioro uczniów jak jest jakieś sprzężenie, czy autyzm. Myślę, że  część tych dzieci i tak 

będzie trafiało do nas. Do nas trafiają dzieci już okaleczone przez system, gdzie ktoś 

próbował włączyć na siłę dzieci do klasy masowej. Nie wszystkie dzieci nadają się i nie 

wszystkie dzieci dobrze funkcjonują w masowej szkole. Niektóre tak, nie twierdzę, że nie, ale 

dla części dzieci szkoła masowa nie jest odpowiednia. Często, starsze dzieci, okaleczone 

emocjonalnie trafiają do nas.  

 

Pani Lidia Tokarska – ja już nie mam więcej pytań. Czy członkowie Zarządu Powiatu mają 

pytania? 

 

Pan Adam Potaczek – mam pytanie, ilu uczniów  opuści mury szkoły na koniec tego roku 

szkolnego? 

 

Pani Edyta Jaszczak – ósma klasa tj. 6 osób i z umiarkowanych 2 osoby, albo 3. W sumie 8 - 

9 osób.  

 

Pan Adam Potaczek – gdyby się okazało, że jutro wszedłby program Edukacja Włączająca, 

biorąc pod uwagę co mówiła pani Starosta i pani Dyrektor na ten temat, czy na obecny stan 

ilościowy uczniów, czy pomysł zamiany budynków nadal byłby aktualny, czy byłby mniej 

palący problem wtedy? 

 

Pan Edyta Jaszczak – na pewno Edukacja Włączająca nie zabierze dzieci przepisem, bo to 

jest zawsze decyzja rodziców. Jeżeli rodzice już podjęli decyzję i to dziecko chodzi do nas do 

szkoły trzy, czy cztery lata to nie sądzę, żeby ktoś był w stanie rodziców przekonać, żeby 

dzieci zabrali z mojej szkoły i dawali do masowej. W zeszłym roku miałam taki przypadek, że 

mama przeprowadzała się i stwierdziła, że dziecko tak dobrze sobie radzi w szkole  

i przeniosła je do szkoły podstawowej i w styczniu zwróciła się o ponowne przyjęcie dziecka 

do naszej szkoły, ponieważ dziecko nie mogło się w tamtej szkole odnaleźć. Myślę, że nie 

będzie tak, że z dnia na dzień coś się stanie. Te dzieci, które mamy przynajmniej do piątej 

klasy są to dzieci ze sprzężeniami i rodzice nie będą chcieli absolutnie przenieść tych dzieci.   

Myślę, że takiego problemu nie będzie. 
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Pani Małgorzata Wdowczyk – jeśli Edukacja Włączająca zostanie wdrożona to może być 

problem z naborem do szkoły. Uwarunkowania społeczne  i przepisy światowe, europejskie 

idą w kierunku, żeby dzieciom dać równe szanse. Myślę, że dzieci już uczące się w szkole 

specjalnej z niej nie odejdą, ale może być problem z naborem. Wszystko zmierza w kierunku, 

żeby wspierać dzieci z niepełnosprawnościami. 

 

Pani Lidia Tokarska – po pierwsze mamy problem z 25.000 zł na wykonanie ścianki 

działowej w klasie. Czy ten podział sali jest potrzebny już teraz czy od września? 

 

Pan Edyta Jaszczak – od września. 

 

Pani Lidia Tokarska – w takim razie proponuję szukać tych środków w budżecie, a 

ostateczną decyzję podejmiemy w czerwcu i proponuję tą ściankę wybudować w wakacje, 

żeby we wrześniu było już wszystko gotowe jeszcze przed rozpoczęciem roku szkolnego. 

Chciałam jeszcze porozmawiać o usprawnieniu pracy w szkole. Czy jeśli chodzi o nabór, 

mając określone warunki lokalowe, możemy to jakoś regulować? 

 

Pani Edyta Jaszczak – z tymi specjalnymi klasami jest tak, że dzieci przychodzą na różnych 

poziomach. Ileś lat są w masowej szkole i jak już nie ma wyjścia to przychodzą do nas. 

Podzieliłam klasy zgodnie z przepisami. Mam jedno miejsce dla autysty, jedno miejsce dla 

dziecka z upośledzeniem umiarkowanym, w klasie czwartej dwa miejsca, w klasie piątej 

jedno miejsce, szósta, siódma do szesnastu osób, jak najbardziej, ale nie spodziewam się, 

żeby tu już ktoś przyszedł, chyba, że osoba, która się przeprowadziła na nasz teren a 

wcześniej chodziła do szkoły specjalnej, jeden trzy na dzień dzisiejszy wiem, że osoby się 

szykują do przeniesienia do mnie do szkoły. Nabór prowadzę w ten sposób, że rozmawiam  

z pedagogami, rozmawiam z rodzicami, z przedszkolami kontakt mam i w ten sposób 

pozyskujemy dzieci.  Jest problem generalnie z tym, że wiadomo szkoły chcą mieć pieniądze 

więc masówki przyjmują dzieci. Podam przykład dziewczynki z autyzmem, którą znam, 

miałam z nią zajęcia w przedszkolu, która trafiła do szkoły masowej klasy 7, czy 8 osobowej. 

Dziewczynka ta jakoś funkcjonuje, ale to nie jest jakość tylko jakoś. Dzieci – autystów jest 

teraz bardzo dużo. Już się zaczynają pojawiać autyści z lekkim upośledzeniem i z automatu 

jak przyjdzie dziecko z upośledzeniem lekkim z autyzmem to się klasa zmniejsza.  

 

Pani Lidia Tokarska – chodzi o to, żeby tak regulować nabory do każdej klasy, żeby mieć 

jakieś miejsce, ale w ramach obecnego stanu klas, żeby nie przyjmować, żeby później musieć 

dzielić klasy. Zrobić tak, żeby wychodząc naprzeciw potrzebom społecznym nie musieć 

dzielić później klas.  

 

Pani Edyta Jaszczak – przyjmując do klas już to zmieniam, żeby liczebność podnosić. Są na 

przykład klasy gdzie są dwa sprzężenia i musi to być klasa tylko czteroosobowa  

w umiarkowanych, dwójka dzieci jest tam tylko z upośledzeniem umiarkowanym.  Jeśli mam 

ze sprzężeniem dziecko na wózku, które słabo widzi, samo nie je itd. to nie mogę dać do 

takiej klasy więcej niż cztery osoby, bo nikt sobie nie poradzi z tym dzieckiem, bo wszystko 
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praktycznie trzeba za to dziecko zrobić.  Ja to reguluję. Mam dzieci, które na przyszły rok 

odejdą z umiarkowanych z cztery czy z pięć osób, więc już o tym myślę, że jak będą 

przychodzili autyści, żeby dokoptowywać ich do tych klas, żeby można ich gdzieś przerzucić. 

Kombinuję tak, żeby jak najwięcej dzieci przyjąć, zwłaszcza tych, które rokują, że będą u nas 

przez kilka lat. Ósme klasy już odchodzą, a dobrze by było, że nowe dzieci były 

przyjmowane. 

 

Pani Lidia Tokarska – proszę powiedzieć, jeśli normalne zajęcia mogą się odbywać  

w klasach czteroosobowych, czy sześcioosobowych to jak to jest z wychowaniem fizycznym? 

Czy macie na raz w sali gimnastycznej jedną klasę? 

 

Pani Edyta Jaszczak – jedną. 

 

Pani Lidia Tokarska – to proszę powiedzieć, w momencie zamiany budynków tych szkół, 

gdzie kartą przetargową tej zamiany są duże klasy, duża sala gimnastyczna, pełnowymiarowe 

boisko sportowe, jak ma wyglądać nauka czterech osób w pełnowymiarowej sali 

gimnastycznej na lekcji wychowania fizycznego? Czy to jest potrzebne? Ja sobie tego nie 

wyobrażam. Nie widzę zasadności lekcji w-f na pełnowymiarowej sali gimnastycznej dla 

czterech osób. 

 

Pani Edyta Jaszczak – w sumie nie chodzi o tą salę gimnastyczną pełnowymiarową, bo 

faktycznie dla tych dzieci nie jest potrzebna aż taka duża powierzchnia, ale chodzi o to, że my 

przy naszej sali gimnastycznej nie mamy zaplecza. U nas na sali gimnastycznej stoi stół do 

tenisa, kozioł, skrzynia, materace, różne gry, wszystko stoi na sali gimnastycznej. Dzieci 

niepełnosprawne mają zachwianie równowagi i trudno jest z nimi tak pracować, prowadzić 

lekcje na środku sali, żeby one nie wybiegły i o coś się nie uderzyły. Największy problem jest 

z tym, że my nie mamy już miejsca nigdzie, gdzie by można przechowywać sprzęt. Sprzęt ten 

nie możemy wystawić na korytarz, bo dziecko, które np. wychodziłoby z innej sali do 

łazienki, mogłoby coś mu się stać, jest takie niebezpieczeństwo. Poza tym nie ma 

przebieralni, dzieci nie mają się gdzie przebrać. W klasie są chłopcy i dziewczynki, jedne idą 

się przebrać do łazienki, a inne przebierają się na sali.  

 

Pani Lidia Tokarska – tak jest w wielu szkołach na terenie Polski.    

 

Pani Edyta Jaszczak – w niektórych tak jest. Nie powinno tak być, dzieciom 

niepełnosprawnym czasami trzeba pomóc się przebrać, bo nie wszystkie przebiorą się same, 

nawet nie ma gdzie je posadzić, żeby móc je przebrać. Poza tym ta duża sala  mogłaby być 

inaczej wykorzystana, mogły przebywać na niej dwie klasy i lekcje prowadzone byłyby 

równocześnie. Jeśli będzie piętnaście klas i każda ma po cztery w-f to nie ma możliwości, 

żeby na jednej lekcji była jedna klasa, bo to będzie 60 godzin. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania. 

 

Pan Adam Potaczek – ja nie mam, dziękuję. 
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Pani Małgorzata Wdowczyk – nie mam pytań. 

 

Pani Lidia Tokarska – dziękuję pani Dyrektor za udział w dzisiejszym posiedzeniu Zarządu 

Powiatu. 

 

Z posiedzenia Zarządu Powiatu wyszła pani Edyta Jaszczak Dyrektor SPS Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim 

 

 

Pan Mariusz Możdżeń – pani Dyrektor wnosi o zwiększenie planu finansowego szkoły  

o 25.000 zł na wykonanie ścianki działowej w klasopracowni, czy kwota ta wynika  

z kosztorysu, czy jest sporządzony kosztorys robót? 

 

Pani Lidia Tokarska – nie wiem. Dlatego proponuję, wyrazić pozytywną opinię Zarządu co 

do przeprowadzenia tych robót – postawienia ścianki działowej, ale poprosić panią Dyrektor, 

żeby do końca maja przedstawiła Zarządowi kosztorys. Dopiero wówczas podjęlibyśmy 

decyzję dotyczącą finansowania tego zadania. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – zastanawiam się nad tym problemem, który wskazała pani 

Dyrektor dotyczącym sprzętu przechowywanego na sali gimnastycznej, który stwarza 

niebezpieczeństwo dla tych dzieci. Dzieci niepełnosprawne różnie reagują, dlatego warto by 

pomyśleć nad wydzieleniem pomieszczenia gdzie można by przenieść ten sprzęt.  

 

Pan Adam Potaczek – z tego co wiem to jakiś magazynek mają, ale co lekcję trzeba by ten 

sprzęt do sali wnieść i po lekcji wynieść. Stanowi to jakiś problem. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – tak się robi, względy bezpieczeństwa są najważniejsze  

i te warunki bezpieczeństwa muszą być super spełnione dla tych dzieci. 

 

Pani Lidia Tokarska – w każdej sytuacji, czy mielibyśmy magazynek duży czy mały, blisko 

czy daleko, jeśli jest  potrzeba to trzeba ten sprzęt stamtąd wystawić i wnieść do sali 

gimnastycznej. Jakby tego nie zorganizować zawsze jest akcja wyniesienia sprzętu  

z magazynku i wniesienia na salę.    

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – w takiej szkole jest możliwość takiego dostosowania 

tematów, żeby kilka klas które mają po sobie zajęcia mogły z danego sprzętu skorzystać.  

W ten sposób wnosi się dany sprzęt od rana i wynosi dopiero np. o 12. Jest to kwestia  

do przemyślenia i zorganizowania, dostosowania do warunków.  

 

Pani Lidia Tokarska – zwracam uwagę na jedno, szkoła ta funkcjonuje już od kilku lat i do 

tej pory nie były zgłaszane takie problemy. Dzieci kończyły edukację w tej szkole, 

przechodziły do następnej szkoły, toczyło to się swoim rytmem, nie było problemów. Teraz 

pojawiły się problemy nie do przejścia, a kiedyś były to problemy dnia codziennego,  

z którymi funkcjonowała ta szkoła.  
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Pani Małgorzata Wdowczyk – jesteśmy za tym, żeby stworzyć jak najlepsze warunki do 

nauki dla tych dzieci, ale na miarę tej bazy jaka jest. Dostosować nabór do możliwości tej 

szkoły. Sala gimnastyczna nie musi być pełnowymiarowa bo nie odbywają się na niej zawody, 

odbywają się tam głównie ćwiczenia usprawniające, ruchowe.   

 

Pan Adam Potaczek – proponuję, żeby zorganizować spotkanie całego Zarządu w siedzibie 

SPS Nr 4, żebyśmy mogli obejrzeć wszystkie pomieszczenia, żeby pani Dyrektor pokazała 

nam m.in. magazynek,  gdzie stoi sprzęt sportowy. Będziemy oglądać budynek jednej szkoły 

to obejrzyjmy też budynek drugiej szkoły. 

 

Pani Lidia Tokarska – możemy iść tam, nie ma problemu. Wszyscy już byliśmy kilka razy  

w tej szkole, niemniej możemy po raz kolejny tam się udać.  

 

Pan Adam Potaczek – tak, ale nowe problemy się pojawiły. Teraz dzieci nie ma, to na 

spokojnie pani Dyrektor mogłaby nam pokazać wszystkie pomieszczenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – jestem za tym, żeby zapewnić dzieciom maksimum bezpieczeństwa 

ale w ramach bazy lokalowej, którą mamy. 

 

Pani Paulina Smykowska – chciałam się wypowiedzieć odnośnie zamiany budynków. 

Rozmawiałam dwa dni temu z Zastępcą Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego w celu 

umówienia pani Starosty na obejrzenie budynku po Gimnazjum Publicznym im. Lotników 

Polskich przy ulicy Długiej w Aleksandrowie Kujawskim, który jest własnością Miasta 

Aleksandrowa Kujawskiego. Zastępca Burmistrza był zdziwiony, że jest pomysł na zamianę 

tych budynków szkolnych. Wywnioskowałam, że władze miasta nic na ten temat nie wiedzą, 

to po pierwsze. Po drugie, w tym budynku są pomieszczenia wynajmowane, swoją siedzibę 

ma Bydgoski Zakład  Doskonalenia Zawodowego, jest to szkoła niepubliczna prowadząca 

technikum logistyczne, które powiat dotuje. Poza tym, w tym budynku jest również Dzienny 

Dom Pobytu, który został utworzony w ramach projektu unijnego, zatem jest jakaś trwałość 

projektu. Zatem to nie jest takie proste, żeby tymi budynkami się zamienić.  Możemy tam  

w piątek wejść i zobaczyć budynek, natomiast czy w ogóle miasto będzie zainteresowane 

jakąkolwiek zamianą tego nie wiemy na dzień dzisiejszy, bo nie skierowane zostało żadne 

pismo do Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego w tej sprawie. Nie wiemy jak władze 

Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski się na to zapatrują. Moim zdaniem powinniśmy 

zacząć od tego, żeby poznać stanowisko Burmistrza.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – pomysł był taki, że projekt realizowany miał być  przez 

Bydgoski Zakład Doskonalenia Zawodowego Stowarzyszenie Oświatowo – Techniczne.   

 

Pani Lidia Tokarska – w partnerstwie Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski.  

Komisja Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego skierowała do nas wniosek  

w tej sprawie. Mamy dwa wyjścia, możemy przyjąć do realizacji, lub odrzucić. Uważam 

jednak, żeby móc odrzucić wniosek trzeba rozpoznać sprawę. 
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Pan Adam Potaczek – możemy obejrzeć ten budynek i zastanowić się nad dalszymi krokami. 

 

Pani Lidia Tokarska  -  proponuję  pozytywnie odnieść się do propozycji Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącej wykonania prac 

remontowych związanych z wykonaniem ścianki działowej klasopracowni, natomiast decyzję 

w sprawie wystąpienia do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwiększenie planu 

finansowego szkoły z przeznaczeniem na wykonanie przedmiotowego remontu podjąć do 

końca maja br. po przedłożeniu przez Dyrektora SPS Nr 4 kosztorysu robót.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu,  pozytywnie odniósł się do propozycji Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącej wykonania prac remontowych 

związanych z wykonaniem ścianki działowej klasopracowni, natomiast decyzję w sprawie 

wystąpienia do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwiększenie planu finansowego szkoły  

z przeznaczeniem na wykonanie przedmiotowego remontu Zarząd Powiatu podejmie  

do końca maja br. po przedłożeniu przez Dyrektora SPS Nr 4 kosztorysu robót.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – myślę, że pani Dyrektor wybierze najkorzystniejszą i najtańszą ofertę 

na realizację tego zadania. Wydaje mi się, że kwota 25.000 zł nie jest adekwatna do 

przedstawionego zakresu prac. 

 

Pani Paulina Smykowska – na poprzednim posiedzeniu Zarząd Powiatu pozytywnie 

rozpatrzył wnioski pani Dyrektor dot. przebudowy i zmiany sposobu użytkowania budynku 

gospodarczego na budynek usług oświatowych oraz wykonania inwentaryzacji budowlanej  

i sporządzenia dokumentacji odtworzeniowej głównego budynku szkoły i postanowił podjąć 

decyzję o wysokości kwoty o jaką wystąpi do Rady Powiatu o zwiększenie planu 

finansowego SPS Nr 4 po uzyskaniu informacji od pani Dyrektor ile środków jest w stanie 

wygospodarować na realizację tych zadań w ramach obecnego budżetu szkoły poprzez 

przesunięcia między paragrafami. Uzyskaliśmy informację, że szkoła nie ma wolnych 

środków, które mogłaby przeznaczyć na te zadania. Chodzi o 65.000 zł na przebudowę  

i zmianę użytkowania budynku gospodarczego i 25.000 zł na dokumentację budowlaną 

budynku głównego. Dobrze by było, żeby Zarząd w tej sprawie podjął ostateczną decyzję.  

Są to zadania inwestycyjne, które należy wprowadzić do budżetu.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – jedynie możemy przesunąć te środki z dotacji na szkoły 

niepubliczne.  

 

Pani Paulina Smykowska – też tak uważam.  

 

Pani Lidia Tokarska – na pewno starczy nam środków na dotacje dla szkół niepublicznych. 
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Pani Paulina Smykowska – mamy mniejszą dotację dla Liceum Ogólnokształcącego 

Towarzystwa Salezjańskiego niż zabezpieczone na ten cel środki w budżecie.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – na pewno trzeba będzie wrócić do wniosku Dyrektora Domu 

Pomocy Społecznej w Zakrzewie o środki finansowe na remont dachu ok. 100 tys. zł. 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska zgłosił pilną potrzebę 

zakupu serwera – koszt ok. 100 tys. zł.  

 

Pani Paulina Smykowska – uważam, że środki, które są zabezpieczone na zadania 

oświatowe, a konkretnie na dotacje dla szkół niepublicznych można przesunąć na realizację 

zadań, o których mowa przez SPS nr 4, chodzi tu o kwotę łącznie 90.000 zł. Proszę o podjęcie 

decyzji, żeby Skarbnik Powiatu otrzymał dyspozycję do przygotowania stosownego projektu 

uchwały Rady Powiatu. Z realizacją zadania pani Dyrektor musi zdążyć do końca sierpnia, a 

wymagane jest przy tej inwestycji pozwolenie na budowę, stąd mój wniosek. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – ostatecznie w maju musiałaby być sesja Rady Powiatu.  

 

Pani Lidia Tokarska  - w związku z brakiem wolnych środków w planie finansowym Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, proponuję wystąpić do Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego o zwiększenie planu finansowego o kwotę 90.000 zł  

z przeznaczeniem na: realizację zadania inwestycyjnego polegającego na  przebudowie  

i zmianie sposobu użytkowania budynku gospodarczego na budynek usług oświaty 

(pomieszczenia szkolne) na działkach nr 120 i 122 karta mapy 27,  położonych przy  

ul. Strażackiej, w obrębie ewidencyjnym miasto  Aleksandrów Kujawski oraz wykonanie 

inwentaryzacji budowlanej oraz  sporządzenie dokumentacji odtworzeniowej głównego 

budynku szkoły, poprzez przeniesienie tych środków z środków zabezpieczonych na dotację 

dla szkół niepublicznych.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, w związku z brakiem wolnych środków w planie finansowym Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, postanowił wystąpić do Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego o zwiększenie planu finansowego o kwotę 90.000 zł  

z przeznaczeniem na: realizację zadania inwestycyjnego polegającego na  przebudowie  

i zmianie sposobu użytkowania budynku gospodarczego na budynek usług oświaty 

(pomieszczenia szkolne) na działkach nr 120 i 122 karta mapy 27,  położonych przy  

ul. Strażackiej, w obrębie ewidencyjnym miasto  Aleksandrów Kujawski oraz wykonanie 

inwentaryzacji budowlanej oraz  sporządzenie dokumentacji odtworzeniowej głównego 

budynku szkoły, poprzez przeniesienie tych środków z środków zabezpieczonych na dotację 

dla szkół niepublicznych.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 

1 kwietnia 2021 r. o zabezpieczenie w planie finansowym szkoły środków finansowych  

w wysokości 25.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie prac remontowych związanych  

z wykonaniem ścianki działowej klasopracowni, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Wnioski, opinie komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.2. Wnioski, opinie komisji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej na posiedzeniu w dniu 30 marca 2021 r. 

zapoznała się z informacją Starosty na temat: pozyskiwania środków zewnętrznych przez 

powiat i powiatowe jednostki organizacyjne w roku poprzednim, mienia przeznaczonego  

do sprzedaży, gospodarki nieruchomościami oraz wykazem mienia, funkcjonowania 

przeprawy promowej w Nieszawie. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nieszawa prowadzenia zadania 

publicznego polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w ciągu 

drogi powiatowej nr 2049C Nieszawa – Brzeźno w 2021 r. Komisja wniosła trzy wnioski do 

Zarządu Powiatu tj. o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie powiatu na położenie 

warstwy ścieralnej na drodze Turzno – Brzeźno na 2021 r., o zabezpieczenie środków 

finansowych na remont cząstkowy chodnika przy ulicy Granicznej w Aleksandrowie 

Kujawskim na odcinku od ul. Sikorskiego do ulicy Strażackiej, o udzielenie wsparcia 

finansowego dla Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim na dodatkowe 

wynagrodzenie dla pracowników ZDP za udział w akcji zima.  

Otwieram dyskusję. 
 

Pan Adam Potaczek – jeśli chodzi o remont chodnika przy ulicy Granicznej, to powinien być 

przedstawiony przez Zarząd Dróg Powiatowych jakiś kosztorys robót. ZDP posiada pewną 

ilość kostki brukowej być może można ją wykorzystać i położyć na chodnik przy ulicy 

Granicznej. Musi w tej sprawie wypowiedzieć się Dyrektor ZDP. Skontaktuję się w tej 

sprawie z Dyrektorem. Rozeznam temat i przedstawię na kolejnym posiedzeniu. 

Jeśli chodzi o wniosek o zwiększenie środków dla ZDP na wynagrodzenia to jestem za, zima 

w tym sezonie była cięższa niż w ubiegłych latach, pracownicy pracowali wiele godzin przy 

akcji zima, dość dobrze się spisali. Wnoszę, żeby w jakiś sposób docenić ich pracę.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy rozliczenie zimowego utrzymania dróg powiatowych zostało już 

przedłożone przez Dyrektora ZDP? Zobaczymy, czy wydaliśmy wszystkie zaplanowane za to 

zadanie środki, czy nam coś zostało. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – do mnie jeszcze nie trafiło. 

 

Pani Lidia Tokarska – jeżeli chodzi o położenie warstwy ścieralnej na drodze Turzno – 

Brzeźno to na dzisiaj nie mamy środków finansowych. Jeśli w ciągu roku znajdziemy środki 

to zadanie to będzie priorytetowe. Na dzisiaj musimy jeszcze znaleźć ponad 200 tys. zł  
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na wkład własny przy przebudowie drogi Nieszawa – Ujma Duża. Wiemy, że dostaniemy 

dofinansowanie, a nie mamy jeszcze zabezpieczonych środków na wkład własny.  

Zatem po zapoznaniu się z opiniami i wnioskami Komisji Mienia Powiatu  

i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 marca 2021 r. 

proponuję: 

- nie przyjmować do realizacji wniosku Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej 

o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie powiatu na położenie warstwy ścieralnej 

na drodze Turzno – Brzeźno na 2021 r.  z uwagi na brak środków finansowych, które można 

by przeznaczyć na to zadanie. Jednocześnie wnoszę, żeby uznać zadanie wskazane przez 

Komisję jako priorytetowe do realizacji w 2021 r. jeżeli pozwolą na to możliwości finansowe 

powiatu, 

- skierować wniosek Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej  

o zabezpieczenie środków finansowych na remont cząstkowy chodnika przy ulicy Granicznej 

w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od ul. Sikorskiego do ulicy Strażackiej do 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim celem rozpoznania 

możliwości zrealizowania zadania w 2021 r. i podania szacunkowych kosztów, 

- rozpatrzeć wniosek Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej  

o udzielenie wsparcia finansowego dla Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim na dodatkowe wynagrodzenie dla pracowników ZDP za udział w akcji zima,  

po przedłożeniu przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

rozliczenia  zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2020 / 2021. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami i wnioskami Komisji Mienia Powiatu  

i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 marca 2021 r. 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie powiatu na położenie warstwy 

ścieralnej na drodze Turzno – Brzeźno na 2021 r.  i nie przyjął go do realizacji  

z uwagi na brak środków finansowych, które można by przeznaczyć na to zadanie. Zarząd 

Powiatu, uznał zadanie wskazane przez Komisję jako priorytetowe do realizacji w 2021 r. 

jeżeli pozwolą na to możliwości finansowe powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Zarząd Powiatu, skierował wniosek Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej  

o zabezpieczenie środków finansowych na remont cząstkowy chodnika przy ulicy Granicznej 

w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od ul. Sikorskiego do ulicy Strażackiej do Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim celem rozpoznania możliwości 

zrealizowania zadania w 2021 r. i podania szacunkowych kosztów. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Zarząd Powiatu, postanowił rozpatrzeć wniosek Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej o udzielenie wsparcia finansowego dla Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim na dodatkowe wynagrodzenie dla pracowników ZDP za udział w 

akcji zima, po przedłożeniu przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim rozliczenia  zimowego utrzymania dróg powiatowych  

w sezonie 2020 / 2021. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  -  Komisja Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

na posiedzeniu w dniu 8 kwietnia 2021 r. wystosowała do Zarządu Powiatu wniosek  

o podjęcie rozmów z Burmistrzem Miasta Aleksandrowa Kujawskiego na temat zamiany 

budynku Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, stanowiącego 

własność Powiatu Aleksandrowskiego na budynek po Gimnazjum Publicznym im. Lotników 

Polskich przy ulicy Długiej w Aleksandrowie Kujawskim, stanowiący własność Gminy 

Miejskiej Aleksandrów Kujawskim. 

Czy są pytania, wnioski? Nie ma. Proponuję przyjąć do realizacji wniosek Komisji Polityki 

Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 8 kwietnia 2021 r. i podjąć czynności 

zmierzające do rozpoznania możliwości i zasadności zamiany budynku Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, stanowiącego własność Powiatu 

Aleksandrowskiego na budynek po Gimnazjum Publicznym im. Lotników Polskich przy ulicy 

Długiej w Aleksandrowie Kujawskim, stanowiący własność Gminy Miejskiej Aleksandrów 

Kujawskim, przeprowadzić wizję i ewentualnie rozmowy z Burmistrzem Aleksandrowa 

Kujawskiego w tej sprawie. 

Jeżeli będzie to możliwe zaczniemy od wizji lokalnej w piątek. Decyzje podejmiemy  

na kolejnych posiedzeniach Zarządu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do realizacji wniosek Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 8 kwietnia 2021 r. i postanowił podjąć czynności zmierzające do 

rozpoznania możliwości i zasadności zamiany budynku Szkoły Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, stanowiącego własność Powiatu Aleksandrowskiego  

na budynek po Gimnazjum Publicznym im. Lotników Polskich przy ulicy Długiej  

w Aleksandrowie Kujawskim, stanowiący własność Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawskim, 

przeprowadzić wizję i ewentualnie rozmowy z Burmistrzem Aleksandrowa Kujawskiego w tej 

sprawie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pani Lidia Tokarska  - Komisja Rewizyjna Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

na posiedzeniu w dniu 30 marca 2021 r. dokonała kontroli działalności Zarządu Powiatu  

za okres między XX a XXII sesją Rady Powiatu i nie wniosła żadnych uwag. Proponuję zająć 

stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 30 marca 2021 r.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 30 marca 2021 r.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  - Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu 30 marca 2021 r. zapoznała się z informacją 

Powiatowego Lekarza Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji zadań Inspekcji 

Weterynaryjnej oraz stanie bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w roku 2020 oraz informacją Starosty dotyczącą wydawania decyzji w 

zakresie wyłączania gruntów rolnych z produkcji rolnej i wydawania decyzji w sprawach 

rekultywacji i zagospodarowania terenu. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z wnioskami Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 30 marca 2021 r.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskami Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 marca 2021 r.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  - Komisja Finansowo – Budżetowa Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

na posiedzeniu w dniu 31 marca 2021 r. zapoznała się z informacją na temat bieżącej 

działalności Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. oraz 

sprawozdaniem z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego za 2020 r. 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał wniesione pod obrady Rady Powiatu przez Zarząd 

Powiatu. Komisja wystąpiła do Rady Powiatu z wnioskiem o wprowadzenie zmiany  

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr VII/104/2011 Rady Powiatu w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie wprowadzenia opłat za przeprawę promową przez rzekę Wisłę  

w miejscowości Nieszawa i ustalenia stawek za przewóz promem polegającej na zmniejszeniu 

stawki za przewóz jednej osoby z 3 zł na 2 zł. Rada Powiatu na sesji w dniu 31 marca 2021 r. 

przyjęła wniosek Komisji i podjęła uchwałę ze stawką 2 zł za przewóz jednej osoby. 
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Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami i wnioskami Komisji 

Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 r.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami i wnioskami Komisji Finansowo – Budżetowej Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 r.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Opinie i wnioski Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 30 marca 2021 r. , stanowią załącznik do protokołu. 

Wniosek Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 8 kwietnia 

2021 r. , stanowi załącznik do protokołu. 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 marca 2021 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

Wnioski Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

30 marca 2021 r. , stanowią załącznik do protokołu. 

Opinie i wnioski Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

31 marca 2021 r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia zasad udzielania 

dofinansowania osobom niepełnosprawnym ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych zadań z zakresu rehabilitacji społecznej  

w 2021 roku. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie przyjęcia zasad udzielania dofinansowania osobom niepełnosprawnym ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych zadań z zakresu rehabilitacji 

społecznej w 2021 roku. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie przyjęcia zasad 

udzielania dofinansowania osobom niepełnosprawnym ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych zadań z zakresu rehabilitacji społecznej w 2021 roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie przyjęcia zasad udzielania dofinansowania 

osobom niepełnosprawnym ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych zadań z zakresu rehabilitacji społecznej w 2021 roku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 6 kwietnia 2021 r. znak: RS.60.4.3.2021 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia zasad udzielania dofinansowania osobom niepełnosprawnym ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych zadań z zakresu rehabilitacji 

społecznej w 2021 roku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Projekt aneksu do umowy zawartej dnia 7 maja 2018 r. z Państwowym 

Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie  

w sprawie realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd”. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt aneksu do umowy zawartej 

dnia 7 maja 2018 r. z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

z siedzibą w Warszawie w sprawie realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd”. 

W dniu 30 marca 2021 r. Pełnomocnik Zarządu PFRON Oddział Kujawsko – Pomorski 

dokonał podziału środków finansowych na realizację w 2021 r. pilotażowego programu 

„Aktywny samorząd” (I transza). W związku z tym, Kierownik PCPR przedkłada projekt 

aneksu do umowy z dnia 7 maja 2018 r. z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję zawrzeć aneks do umowy zawartej dnia 7 maja 

2018 r. z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą  

w Warszawie w sprawie realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej dnia 7 maja 2018 r.  

z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie  

w sprawie realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 9 kwietnia 2021 r. znak: RS.600.2.2.2.2021 wraz z projektem aneksu do umowy 

zawartej dnia 7 maja 2018 r. z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie w sprawie realizacji pilotażowego programu 

„Aktywny samorząd”, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.5. Projekt aneksu do umowy zawartej z Fundacją im. Brata Alberta  

w Radwanowicach z dnia 6 października 2016 r. o powierzeniu realizacji zadania 

publicznego pod nazwą: „Prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Nieszawie”.  

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt aneksu do umowy zawartej  

z Fundacją im. Brata Alberta w Radwanowicach z dnia 6 października 2016 r. o powierzeniu 

realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Prowadzenie Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Nieszawie”.  

Aneks dotyczy ustalenia dla Środowiskowego Domu Samopomocy w Nieszawie dotacji  

na 2021 r. w wysokości 610.000 zł. Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję zawrzeć aneks 

do umowy zawartej z Fundacją im. Brata Alberta w Radwanowicach z dnia 6 października 

2016 r. o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Prowadzenie 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Nieszawie”.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej z Fundacją im. Brata Alberta 

w Radwanowicach z dnia 6 października 2016 r. o powierzeniu realizacji zadania publicznego 

pod nazwą: „Prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy w Nieszawie”.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 13 kwietnia 2021 r. znak: PI.072.4.1.2021 wraz z projektem aneksu do umowy 

zawartej z Fundacją im. Brata Alberta w Radwanowicach z dnia 6 października 2016 r. o 

powierzeniu realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Prowadzenie Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Nieszawie”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Projekt aneksu do umowy zawartej z Powiatowym Szpitalem w Aleksandrowie 

Kujawskim Spółka z o.o. z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej 

dla Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.  

z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa Głównej Izby Przyjęć 

Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. wraz  

z wyposażeniem medycznym oraz z zadaszeniem dla podjazdu karetek”. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt aneksu do umowy zawartej  

z Powiatowym Szpitalem w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. z dnia 25 lutego 2021 r. 

w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim 

Spółka z o.o. z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa Głównej Izby Przyjęć 

Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. wraz z wyposażeniem 

medycznym oraz z zadaszeniem dla podjazdu karetek”. 
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Prezes Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. zawraca się o zmianę 

terminu umownego zakończenia inwestycji z dnia 31 lipca 2021 r. na 31 sierpnia 2021 r.  

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję zawrzeć aneks do umowy zawartej z Powiatowym 

Szpitalem w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie 

udzielenia dotacji celowej dla Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim  

Spółka z o.o. z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa Głównej Izby Przyjęć 

Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. wraz z wyposażeniem 

medycznym oraz z zadaszeniem dla podjazdu karetek” w wersji przedstawionej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej z Powiatowym Szpitalem  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie udzielenia 

dotacji celowej dla Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.  

z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa Głównej Izby Przyjęć Powiatowego 

Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. wraz z wyposażeniem medycznym oraz  

z zadaszeniem dla podjazdu karetek”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 13 kwietnia 2021 r. znak: PS.0232.2.2021  wraz z pismem 

Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. z dnia 31 marca  

2021 r. i projektem aneksu do umowy zawartej z Powiatowym Szpitalem w Aleksandrowie 

Kujawskim Spółka z o.o. z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej  

dla Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. z przeznaczeniem  

na realizację zadania pn. „Przebudowa Głównej Izby Przyjęć Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. wraz z wyposażeniem medycznym oraz  

z zadaszeniem dla podjazdu karetek”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do spraw różnych.  

Informuję, że na wczorajszej konferencji z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim zostaliśmy 

poinformowani przez Dyrektora Kujawsko – Pomorskiego Oddziału NFZ, że Powiat 

Aleksandrowski, z powodu bardzo dużej ilości punktów szczepień populacyjnych nie będzie 

objęty działaniem stworzenia na terenie powiatu powszechnego punktu szczepień. W związku 

z tym, że deklarowana przez nasze punkty szczepień liczba osób, które mogą zaszczepić jest 

bardzo wysoka NFZ nie widzi zasadności tworzenia kolejnego punktu i ma nadzieję 

zaszczepić w tych punktach ok. 10 tys. osób tygodniowo. Dyrektor NFZ podsumowując 

swoją wypowiedź powiedziała, że jest to decyzja na teraz, na najbliższe dni, tygodnie, 

natomiast jeśli coś się zmieni w wytycznych Ministerstwa Zdrowia, czy w sytuacji ogólnej 

naszego powiatu w możliwości szczepień w punktach populacyjnych, być może wrócimy do 
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rozmów o uruchomieniu tego dodatkowego punktu. Powiat Aleksandrowski jest otwarty  

i chętny do jego utworzenia, jeśli będzie taka konieczność jesteśmy gotowi na współpracę  

w tym zakresie i pomoc mieszkańcom Powiatu Aleksandrowskiego.   Na dzień dzisiejszy 

ilość punktów szczepień populacyjnych w Powiecie Aleksandrowskim jest bardzo duża, 

jesteśmy w szczepieniu populacji najwyżej w Województwie Kujawsko – Pomorskim, jak 

również w czołówce krajowej.  Takie informacje zostały nam przekazane na wczorajszej 

konferencji z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim.  

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska  – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 10:55.  

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


